
	

Innspill	til	Næringskomitéens	høring	den	22.	oktober	

2015	om	statsbudsjettet	for	2016	fra	Norecopa	

	

	

LMDs	budsjett	kap.	1112	Kunnskapsutvikling	og	beredskap	m.m.	på	matområdet:	

Post	50	Kunnskapsutvikling,	kunnskapsformidling	og	beredskap,	

Veterinærinstituttet	

	

18.	oktober	2016	

	

	

Tusen	takk	for	at	Norecopa	fikk	komme	hit	i	dag,	og	takk	for	godt	samarbeid!	De	fleste	

av	dere	har	hørt	på	meg	flere	ganger	før,	men	for	å	oppsummere:	Norecopa	arbeider	for	

erstatning,	reduksjon	og	forbedring	av	dyreforsøk.		

	

Jeg	har	et	enkelt	budskap	i	dag,	med	bare	to	punkter.	Det	første	og	viktigste	er	å	takke	

dere	for	det	som	komitéen	har	gjort	de	4	siste	årene.	I	juni	lanserte	vi	helt	nye	nettsider	

for	Norecopa,	takket	være	de	ekstra	tildelingene	som	vi	har	fått	fra	komitéen	i	

forbindelse	med	behandlingen	av	budsjettet.	Disse	nettsidene	gjør	at	Norecopa	kan	tilby	

en	omfattende,	global	oversikt	over	alternativer	til	dyreforsøk.	

	

Norecopa	får	stadig	bevis	på	at	våre	ressurser	er	verdsatt,	ikke	bare	i	Norge.	For	3	uker	

siden	fikk	jeg	et	brev	fra	sjefen	for	EUs	referanselaboratorium	for	alternativer	til	testing	

på	dyr.	Han	skrev:	

	

Norecopa	has	become	a	highly	valued	and	visible	source	of	…	information	and	knowledge.	

Thus	I	can	well	imagine	that	however	we	set	things	up	in	the	near	future	to	formulate	an	

overall	strategy	in	the	area,	we	will	want	to	involve	you	and	Norecopa	in	the	discussions.	

	

	



	

	

Vi	klarer	selvsagt	ikke	dette	uten	hardt	arbeid.	Vi	har	nå	over	6.000	nettsider,	og	vi	

trenger	sårt	flere	midler	til	å	holde	disse	oppdaterte.	

	

Og	så	til	mitt	andre	punkt:	

	

I	fjor	økte	dere	Norecopas	tildeling	med	en	halv	million,	slik	at	jeg	kunne	jobbe	i	80%	

stilling	som	sekretær.	Dere	skrev	i	innstillingen	(og	jeg	siterer)	at	‘de	økonomiske	

rammene	for	Norecopa	måtte	holdes	minst	på	samme	nivå	som	i	2015’.	

	

De	økonomiske	rammene	ble	det	samme,	men	overhead’en	som	Norecopa	skulle	betale	

til	Veterinærinstituttet	ble	økt	med	ett	hundre	og	sytti-én	tusen	kroner	i	forhold	til	I	

fjor.	Dette	har	gjort	det	ekstremt	vanskelig	å	gjennomføre	arbeidet	vårt	i	år.	

	

Så,	hvis	dere	finner	ut	at	dere,	som	i	fjor,	kan	øke	tildelingen	til	Norecopa,	ber	jeg	

innstendig	om	at	dere	heller	skriver	rett	ut	den	stillingsprosenten	som	dere	mener	at	

Norecopas	sekretariat	skal	ha.	

	

Som	nevnt,	får	Norecopa	kun	to	hundre	tusen	kroner	i	driftsmidler	fra	LMD.	Beløpet	er	

uendret	siden	starten	i	2008.	Vi	skulle	gjerne	sett	at	dette	ble	økt,	f.eks.	til	minst	to	

hundre	og	femti	tusen	kroner.	Også	dette	bør	spesifiseres	konkret.	

	

Så	for	å	oppsummere:	

Resultatene	av	deres	støtte	til	Norecopa	merkes	nå	over	hele	verden.	

Hvis	dere	kan	gjenta	støtten	til	Norecopa	i	2017,	ber	vi	om	at	innstillingen	nevner	en	

konkret	stillingsprosent	og	et	antall	kroner	til	drift.	Gjerne	en	hel	stilling,	og	minst	to	

hundre	og	femti	tusen	i	driftsmidler.	

	

Tusen	takk!	


